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1. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkänns. 

 

2. Val av justerare 

Magnus Lindmark utses att justera protokollet jämte 

ordförande. 

 

3. Trygghets- och säkerhetsfrågor 

Rådet gästas av Annica Persson, Trygghets- och 

säkerhetssamordnare, Stabsenheten. 

 

Dragning från förvaltningens trygghets och 

säkerhetssamordnare med fokus på hur krishanteringen ser 

ut inom Bromma stadsdelsförvaltning samt inom 

Stockholm Stad även kring samverkan regionalt och 

nationellt. Bilder bifogas med protokollet. 

 

Fråga om kommunens ansvar för personer med 

funktionsnedsättning som har behov av hjälp i händelse av 

kris. Förvaltningen beskriver hur krisorganisationen ser ut 

samt hur krishantering genomförs. Alla enheter har 

upprättade krisplaner för sina verksamheter för att 

säkerställa stöd till medborgare i händelse av kris.    

 

4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll läggs till handlingarna. 

 

5. Rapport från rådet 

Inget att rapportera. 

 

6. Rapport från förvaltningen 

Inget att rapportera. 

 

7. Nämndärenden 

Nämndärenden som inte beskrivs nedan hade rådet inga 

synpunkter på. 

 

3. Verksamhetsberättelse Bromma stadsdelsnämnd 2019 

Rådet uppskattar särskilt förvaltningens ambitioner och 

beskrivning av rådets roll och utveckling av arbetet. Rådet 

ser fram emot fortsatt samarbete.  
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5. Remissvar Strategi för att minska risken för barn, 

ungdomar och unga vuxna dras in i kriminalitet 

Rådet positiva till förvaltningens svar, särskilt bra att 

förvaltningen lyfter behovet av funktionshinderperspektivet. 

 

6. Objekt- och anhöriganställningar inom ledsagar- och 

avlösarservice  

Rådet vill framföra vikten av att vid upphandling 

kvalitetssäkra företagen som upphandlas, exempelvis vad 

gäller vikariehantering. Rådet framför att medlemmar 

beskriver att när ordinarie anlitad personal varit sjuk har det 

ej kunnat ersättas med vikarier, vilket givit att ansvaret 

landat på anhöriga att hoppa in och stödja i alla fall. Därav 

viktigt att säkerställa i upphandling att företag som 

upphandlas kan leverera vikarier.  

 

8 Remiss klimathandlingsplan 

Rådet framför att det är viktigt att personer med 

funktionsnedsättning låts vara delaktiga planeringen av 

exempelvis sophantering och sortering, så den är tillgänglig 

för alla. 

 

Svar på motion om fler markanvisningar till de 

allmännyttiga bostadsbolagen för att nå stadens egna 

bostadsmål  

Rådet positiva till förvaltningens skrivningar. 

 

7. Inkomna och utgående skrivelser 

Inga synpunkter. 

 

8. Krishändelser och stöd till personer med 

funktionsnedsättning i Bromma 

Se punkt 3.  

 

9. Övriga frågor 

- Åsa Otteklint, parkingenjör, från Lokal- och Parkenheten 

gästar rådet den 14 april. 

- Mötestiderna för 2020 skickas ut igen i samband med 

protokollet. 

  

10. Åtgärdslista 

- Information om trygghetsundersökning avseende 

resultaten i Bromma samt arbetet därefter. 
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Undersökningen kommer att göras 2020. Resultat 

redovisas till rådet när det är klart. Punkten kvarstår i 

åtgärdslistan. 

 

- En dragning önskas gällande lagen om tillgänglighet 

och digital offentlig service.  

Myndigheten DIGG är bokade till rådets möte i juni. 

Punkten är nu besvarad. 

 

- Förslag att bjuda in representanter för äldreomsorgen 

till ett råd med fokus på hur de jobbar med 

funktionshinderfrågor. 

Äldreomsorgen kommer gärna och berättar, önskar 

frågeställningar att utgå ifrån för att kunna boka in rätt 

personer som besöker rådet.  

Rådet önskar: 

o Vad händer vid pension? Daglig verksamhet 

exempelvis. 

o Övergång handläggare socialtjänst till 

äldreomsorg inom stadsdelsförvaltningen? Hur 

går det till? 

o Hur möter äldreomsorgen personer med 

funktionsnedsättningar i verksamheten?  

 

- Dialog kring förvaltningens syn på rådets roll. 

Utöver en löpande dialog kring olika frågor kommer 

också nämndens ordförande och vice ordförande att 

bjudas in, samt stadsdelsdirektören. Önskemål om att 

detta sker vid olika tillfällen. 

 

- Krishändelsehantering. 

Rådet fortsätter fundera kring att bjuda in MSB och 

Civilförsvaret. 

 

11. Nästa möte 

Nästa möte är tisdagen den 10 mars 2020 i Brommasalen. 

 

Ordförande tackade alla närvarande och avslutade mötet. 
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Bilagor 
1. PPT-bilder dragning krishantering 


